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 میثم محجوبی - گروه ورزش
ســتاره شــیرازی دوچرخه ســواری بانوان ایران، پس از موفقیت 
تاریخی در هانگژو روز پنجشــنبه به شیراز بازگشت؛ بازگشت او با 
ســفر معاون رئیس جمهور به شیراز هم زمان شد و فرانک پرتوآذر 
در نشستی با انســیه خزعلی هم صحبت شد و درباره دغدغه های 
خود و سایر دوچرخه ســواران گفت که خزعلی هم قول مساعدت 

داد. 
فرانــک گفــت: خریــد دوچرخه و کلًا رشــته دوچرخه ســواری 
هزینه های زیادی دارد و برای من که باید ورزش کنم و نمی توانم 
ســر کار بروم، تأمین این هزینه ها خیلی سخت است. این دغدغه، 
خیلــی از ما انرژی می گیرد و ذهنم را درگیر می کند؛ در حالی که 
باید هنگام مســابقه با آرامش فقط به عبور از خط پایان فکر کنم، 

اما این دغدغه ها همیشه همراهم است.
برنده مدال برنز بازی های آسیایی هانگژو ادامه داد: فکر می کنم با 
نتایجی که در چند سال اخیر و مخصوصاً امسال گرفته شد، ثابت 
شــد که بانوان می توانند در دوچرخه سواری مدال بگیرند و پرچم 
ایران را بالا ببرند. در رشــته ای که هیچ کس تصورش را نمی کرد، 
توانســتم مدال بگیرم؛ برای بار دوم بود که در بازی های آســیایی 
شــرکت می کردم و برای خبرنگاران چینی هم عجیب بود که یک 

دختر ایرانی توانسته به این موفقیت برسد. 
پرتوآذر همچنین به هدف بعدی خود اشــاره کرد و گفت: گرفتن 
سهمیه المپیک، رؤیای من است که اگر به حقیقت برسد، نه فقط 
برای من که برای کل ورزش بانوان کشــور یک دســتاورد بزرگ 

است.
قهرمان بین المللی دوچرخه سواری شــیراز با اشاره به تلاش های 
پنج ســاله برای دست یابی به این موفقیت بزرگ خاطر نشان کرد: 
مسابقات آسیایی با هدف کســب سهمیه المپیک سه هفته دیگر 

برگزار می شــود و امیدوارم شرایطی مهیا شود که با آمادگی کامل 
در این مسابقات حاضر شده و برای کشور افتخار آفرینی کنم.

وی در ادامه خواســتار توجه و ســرمایه گذاری بیشــتر نسبت به 
ورزش بانوان شــد و اظهار داشت: با ایجاد و گسترش زیرساخت ها 
بــرای ورزش بانوان با جامعه ای ســالم، خانواده ای پویا، دختران و 
زنانی پرنشــاط و شاداب روبه رو خواهیم بود که کشور را در مسیر 

رشد و بالندگی قرار می دهند.
این قهرمان جهانی از برنامه محوری در مســیر تمرینات سخت و 
فشرده خبر داد و افزود: با آنالیزهایی که با کمک مربی  ام از مسیر 
مســابقه داشــتم، کاملًا با برنامه رکاب زدم و موفق شدم با وجود 
مشــکلات بهترین نمایش را در این مســیر دشوار و هوای گرم به 

نمایش بگذارم.
مادر این قهرمان تاریخ ساز ورزش فارس هم در این نشست حضور 
داشت و ابتدا از چگونگی ورود دخترش به عرصه دوچرخه سواری 
گفت: دخترم در رشــته متالوژی دانشــگاه دولتی یزد قبول شده 
بود؛ جو دانشگاه یزد خیلی خوب بود و خیلی به دانشجوها اهمیت 
می دادنــد و حتی دوچرخه و امکانات دوچرخه ســواری در محیط 
دانشگاه برای دختران فراهم شــده بود و فرانک هم به این رشته 

ورزشی علاقه مند شد. 
مــادر فرانک پرتــوآذر ادامه داد: او وقتی متوجه شــد که در این 
رشته استعداد دارد، بعد از آمدن به شیراز دوچرخه سواری را ادامه 
داد و چندین مقام کشــوری به دســت آورد؛ 4 سال پیش هم در 
بازی های آسیایی اندونزی شرکت کرد و با اینکه توانایی اش از حالا 
هم بیشتر بود، اما زنجیر چرخش پاره شد و نتوانست مقام بیاورد. 
وی گفــت: این اتفاق ضربه بزرگی برای فرانــک بود، اما او ناامید 
نشد و گفت دست از تلاش بر نمی دارم؛ با اینکه هیچ حمایتی هم 
وجود نداشت و مشکلات زیادی برای تمرین کردن داشت. فرانک 
دختر کوشــایی اســت و به او تبریک می گویم که برای هدفش تا 

این حد تلاش می کند.
مــادر دارنده مدال برنز بازی های آســیایی هانگــژو همچنین به 
موفقیت های تحصیلی دخترش اشــاره کرد و گفت: فرانک دارای 
مدرک فوق لیســانس مهندسی عمران از دانشگاه شیراز است، اما 
هنوز دنبال کار و اســتخدامش نرفته تا بتواند ورزش را ادامه دهد. 
خدا را شــاکرم که نگهدار دخترم اســت تا بتواند ورزش را ادامه 
دهد؛ آن هم در این رشــته سخت و پرمخاطره؛ فکر می کنم رشته 
دوچرخه ســواری کوهستان، سخت ترین رشــته ورزشی برای یک 
دختر است و خوشــحالم که فرانک توانسته در چنین رشته ای به 

موفقیت برسد. 
وی در پایان ادامه داد: امیدوارم تمامی ورزشــکاران با تمام وجود 
پیگیر اهدافشان باشند تا به نتیجه برسند؛ همه قهرمان ها مشکلات 

زیادی داشته اند، اما کم نیاورده اند تا به موفقیت برسند.
به گزارش شــیرازنوین، رقابت دوچرخه ســواری کوهســتان زنان 
بازی های آســیایی هانگژو، بامداد دوشــنبه هفته گذشته به وقت 

ایران برگزار شد و فرانک پرتوآذر به مقام سوم دست یافت.
ملی پــوش شــیرازی در مــاده کــراس کانتری زنــان زمان یک 
ســاعت و 4۲ دقیقه و 44 ثانیه را ثبت کرد و ســوم شد؛ پرتوآذر 
توانســت تاریخ ســازی کند و به مدال برنز رسید؛ این اولین مدال 

دوچرخه سواری زنان ایران در تاریخ بازی های آسیایی است. 
در ایــن ماده ۱۵ رکابزن شــرکت کــرده بودند که ســه رکابزن 
ژاپن، نپال و قزاقســتان مسابقه را تمام نکردند و ۲ رکابزن چینی 

مدال های طلا و نقره را تصاحب کردند.
آیین اســتقبال از فرانک پرتو آذر، بانوی دوچرخه ســوار شیرازی 
و دارنده نخســتین مدال دوچرخه ســواری در بازی  های آسیایی 
هانگژو عصر پنجشــنبه 6 مهرماه با حضــور معاون رئیس جمهور 
و جمعی از مســئولان ورزشی اســتان در فرودگاه شهید آیت الله 

دستغیب شیراز برگزار شد.

دومین هفته رقابت های لیگ برتر هندبال 
بانوان ایران با یک پیروزی و یک شکست 

نمایندگان فارس همراه شد.
به گــزارش خبرنــگار ما، بانــوان نفت و 
گاز زاگرس جنوبی فارس در کردســتان 
به نخســتین پیروزی و بانوان تیم شهید 
چمران لارستان در خانه به دومین باخت 

خود دست پیدا کردند.
شــاگردان خدیجه قانــع در تیم زاگرس 
جنوبی فارس در خانه تیم ســنندج دست 
به کار بزرگی زدند و این تیم را ۲6 بر ۲۲ 

از پیش روی برداشتند.
زاگرســی ها بعد باخت خانگی هفته قبل 
ایــن هفتــه کیلومترها دورتر بــه میدان 
آمدند و توانستند با یک پیروزی ارزشمند 

تا رده پنجم جدول بالا بیایند.
زینــب بذرافکــن، اســرا زنــدی، مریم 

کاراندیش، نسترن گودرزی، لیلا حسینی، 
نگین بشــارتی، زهرا فتوتــی، هانیه قره 
گزلــو، مریــم نجفی، عســل دوری، غزل 
ابراهیم پور،  الینــا رضایی، نــگار  دوری، 
ســتاره رحمانیان، فاطمــه رضایی، بهاره 
پارسایی، محدثه ســورتچی و فائزه ژیان 
بــرای زاگــرس جنوبی فارس بــه میدان 
آمدند. طاهره جهــان بخش، آزاده مزرعه 
کار و الهام رضــازاده، کمک های خدیجه 
قانــع، الهــام نورمحمدی،  تــدارکات و 
مریم طهرانی، مدیــر فنی و دکتر آزادی، 

سرپرست  این تیم هستند.
اما تیم شــهید چمران لارســتان میزبان 
فولاد ســپاهان اصفهان بود که ۲۳ بر ۳۲ 

مغلوب این تیم شد.
دیدارهای هفته ســوم این مســابقات ۲۱ 

مهرماه برگزار می شود.

نوشاد عالمیان:

به جو شلوغ سالن باختم!
نوشــاد عالمیــان پس از حــذف از بازی های آســیایی گفت: 
»حریفــم بازیکن خوبی بود، اما من خیلی راحت داشــتم با او 
بازی می کردم؛ ســه گیم اول را با اختلاف کم به او باختم، اما 
برگشتم و بازی را ادامه دادم. استرسی نداشتم و می شد نتیجه 

بهتری گرفت«.
به گزارش ورزش ســه، عالمیان این را گفت و در پاسخ به این 
سؤال که در پایان بازی داشتی به چه چیزی اعتراض می کردی 
ادامه داد: »داشــتم می گفتم که دست آخر را به صدای شلوغ 
و هیجانی سالن باختم؛ کنار میز ما نماینده هنگ کنگ داشت 
با کره جنوبی بازی می کرد و همه او را تشــویق می کردند. در 
هر صورت من تمام تلاشم را کردم تا بهترین نتیجه را بگیرم«.

نگاهی به عجایب فصل جدید 
لیگ آزادگان

4 هفتــه ابتدایی لیگ آزادگان با ثبــت نتایجی جالب توجه به 
نقطه پایان کار خود رســیده اســت. به گزارش فوتبال ۳60، 
لیگ دســته اول فوتبال ایران برخلاف رقابت های لیگ برتر با 
برنامه ریزی منظم در جریان اســت و با وجود حواشی پرشمار 
از جملــه درگیری بازیکنان و تیم داوری کــه در تقابل هفته 
گذشــته خیبر خرم آباد و داماش گیلان رخ داد و یا مسمومیت 
دســته جمعی بازیکنان خوشه طلایی ســاوه، رقابت ها پیگیری 
می شود. براساس برنامه ریزی انجام شده، مسابقات لیگ آزادگان 
به پایان فعالیت خود در هفته چهارم رســیده و از روز یکشنبه 
نهم مهرماه هم قرار اســت هفته پنجم مسابقات شروع به کار 

کند.
4 هفته ابتدایی لیگ آزادگان در حالی به پایان کار خود رسیده 
کــه در این میان، تنها یک تیم توانســته رکــورد ۱00 درصد 
پیروزی را به ثبت برساند؛ از سوی دیگر، هم امتیاز بودن 6 تیم 
پایانی جدول هم از جمله دیگر اتفاقات جالب توجه فصل جدید 
لیگ آزادگان تا پایان هفته چهارم محســوب می شــود؛ آن هم 
در شــرایطی که تیم های نفت مسجدســلیمان و مس کرمان 
که از فصل گذشــته رقابت های لیگ برتر به لیگ دســته اول 
سقوط کردند، شــرایط پرنوسانی را تجربه می کنند و تیم تازه 
لیگ یکی شده مس سونگون ورزقان هم با عملکردی خیره کننده 
توانســته نگاه ها را به ســوی خود خیره کند. مس ســونگون 
به عنوان یکی از تیم هایی که توانست از لیگ دسته دوم به لیگ 
دســته اول صعود کند، در فصل جدید لیگ آزادگان شــرکت 
کرد. شاگردان مهدی بخشی زاده با عملکردی طوفانی کار خود 
را در فصل جدید لیگ دســته اول آغاز کردند؛ به طوری که آنها 
تنها تیمی هســتند که ۱00درصد امتیاز را در فصل جدید به  
دســت آورده و با ۱۲ امتیاز قاطعانه صدرنشین جدول هستند. 
در کنار رسیدن به رکورد ۱۲ امتیاز در 4 مسابقه، آنها بهترین 
خط حمله را هم در اختیار دارند تا با عملکردی رؤیایی کار خود 
را در قامت شگفتی ساز در فصل جدید لیگ آزادگان آغاز کنند.

اســتقلال ملاثانی قرار بود با هدایت آرش برهانی کارش را در 
لیگ آزادگان آغاز کند، اما او به دلیل مشکلات مالی از این تیم 
جدا شد؛ جالب آنکه آبی های اهوازی با کسر ۳ امتیاز در فصل 
جدید لیگ دسته اول شرکت کردند، اما ۳ تساوی پیاپی بدون 
گل باعث شد تا استقلالی ها امتیاز خود را به صفر برسانند و این 
هفته موفق شدند اولین برد فصل جدید را به  دست آورند تا نه 
 تنها کسر امتیاز ایجاد شده جبران شود، بلکه آنها بدون شکست 
و حتی گل خورده کار خود را پیش  ببرند تا با وجود بحران های 

پیش فصل، عملکردی خیره کننده داشته باشند.
مس کرمان در بازگشت دوباره اش به لیگ دسته اول، روزهای 
خوبی را پشت سر نمی گذارد؛ به  طوری که مسی ها از ۱۲ امتیاز 
ممکن تنها 4 امتیاز به  دســت آورده اند و در ۳ بازی اخیر خود 
در لیگ دســته اول هیچ بردی را به  دست نیاورده اند تا نه  تنها 
از کورس مدعیان برای بازگشــت به لیــگ برتر عقب بمانند، 
بلکه در خطر نزدیک شــدن به منطقه قرمز جدول هم باشند! 
نارنجی پوشــان در حال حاضر با صدرنشــین جدول 8 امتیاز 
فاصله دارند، اما در نقطه مقابل در فاصله ۳ امتیاز تیمِ قعرنشین 
هستند! خیبر خرم آباد همواره در سالیان گذشته گزینه صعود 
به لیگ برتر بوده، اما هیچ گاه نتوانســته به ســطح اول فوتبال 
ایران برسد. خیبری ها در فصل جدید هم تیم پرستاره ای دارند، 
اما از مجموع ۱۲ امتیاز ممکن تنها 6 امتیاز به  دست آورده اند 
که ۳ امتیاز آنها به لطف حکم کمیته انضباطی بوده است تا با ۲ 
شکست و ۲ پیروزی، نوسان در عملکرد شاگردان رضا مهاجری 
نمایان باشد. نفت مسجدسلیمان با کسب 7 امتیاز در 4 مسابقه 
و فجر شــهید سپاسی شیراز با رسیدن به 6 امتیاز در 4 دیدار 
جزو دیگر تیم های سرشناس دارای نوسان در فصل جدید لیگ 

دسته اول فوتبال ایران محسوب می شوند.

قضاوت داوران معروف آسیا 
برای نمایندگان ایران

کمیته داوران AFC ابلاغ های قضاوت مســابقات هفته دوم لیگ 

قهرمانان آســیا را به آنها ارائه کرده و بر این اســاس، داور وسط 
بازی هــای ۲ نماینده ایــران مقابل حریفان عربســتانی آنها نیز 
مشخص شده است. به گزارش ورزش سه، بر این اساس قضاوت 
دیدار نســاجی و الهلال که ساعت ۱9:۳0 روز سه شنبه ۱۱ مهر 
در تهران برگزار می شود، بر عهده »ما نینگ«، داور مطرح چینی 
خواهد بود. کمیته داوران همچنین احمد کاف، داور مطرح عمانی 
را به عنوان بازی ســپاهان و الاتحاد که از ســاعت ۱9:۳0 در روز 
دوشــنبه ۱0 مهر برگزار می شــود، برگزیده است. »ما نینگ« و 
»احمد کاف«، ۲ داوری هســتند که بارها در رقابت های مختلف 
برای تیم های ایرانی مقابل حریفان خود سوت قضاوت در دست 
گرفتند؛ حتــی گاهاً داوری هــای آنها برای تیم هــای ایرانی با 

جنجال هایی نیز همراه شده است.

پلیس در حال بررسی پرونده 
فساد و تبانی اتوئو  

اتوئو متهم اســت که با تبانی منجر بــه صعود یک تیم به لیگ 
برتر کامرون شده اســت. به گزارش فوتبال ۳60، بیش از ۳ ماه 
از متهم شــدن ساموئل اتوئو، کاپیتان ســابق تیم ملی کامرون 
و رئیس حال حاضر فدراســیون فوتبال این کشــور به تبانی در 
تعیین نتیجه بازی های لیگ فوتبال این کشــور می گذرد. فیفا و 
فدراســیون  فوتبال آفریقا ظاهراً تلاش می کنند به آرامی از کنار 
این موضوع عبور کنند، اما کنش گران داخلی فوتبال در سرزمین 
شیرها از پی گیری این پرونده عجیب کوتاه نیامده اند. حالا خبر 
رسیده پلیس کامرون به تازگی پروند تبانی و فساد اتوئو را تحت 
بررسی قرار داده تا صحت و سقم فایل های صوتی منتشرشده و 
چند و چون صعود باشــگاه ویکتوریا یونایتد به سطح اول لیگ 

کامرون مشخص شود.
مهاجم سابق بارسا و اینتر از آخرین روزهای سال میلادی ۲0۲۱ 
سکان هدایت فدراســیون فوتبال کامرون را به عهده گرفت، اما 
برخلاف دوران حضورش در مستطیل سبز، این بار از او به عنوان 
یک چهره اخلاق مدار و مبارز یاد نشــد. تمام این مدت اتهامات 
زیادی در زمینه فساد به اتوئو وارد شد، اما موضوع جنجالی اخیر 
باورنکردنی بود. ژوئن امسال یک فایل صوتی منتشر شد که ادعا 
می شود اتوئو در حال گفت وگو با والنتین انکواین، رئیس ویکتوریا 
یونایتد، یکی از باشــگاه های حاضر در ســطح دوم لیگ کامرون 
است؛ او ظاهراً به رئیس این باشــگاه اطمینان می دهد با تبانی 
و اعمال نفوذ در تعیین نتیجه مســابقات، شرایط را برای صعود 
این تیم به ســطح اول فراهم خواهد کرد؛ هر ۲ نفر این اتهامات 
را رد کردنــد و انکوایــن اعلام کرد صدای طــرف دوم در فایل 
صوتی منتشرشده متعلق به او نیست. پلیس کامرون تأیید کرده 

پرونده ای برای بررســی اتهام »فساد و سواستفاده از قدرت« 
بــاز کرده؛ آن هــم در حالی که انفعال و ســکوت نهادهای 

قانون گذار بالادســتی مانند فیفا و کنفدراســیون فوتبال آفریقا، 
صدای فعالان فوتبالی کامرون را درآورده. کنفدراســیون فوتبال 
آفریقــا، CAF، ماه گذشــته پرونده ای را برای بررســی موضوع 
باز کرد، اما این بررســی ها منجر به هیچ نتیجه  یا اقدامی نشــد. 
بررسی های پلیس به ماجرای فایل صوتی محدود نمی شود و به 
چند اتهام فساد دیگر هم کشیده خواهد شد؛ به گونه ای که بیش 

نقش دارند.از 40 نفر در فرایند بررســی پرونده 

بازگشت 
قهرمان جهان

به فوتبال 
ایتالیا

پاپو گومــز، هافبک تیم 
ملی آرژانتین که پس از 
بازیکن  سویا  از  جدایی 
آزاد بود و با هیچ تیمی 
توافق  به  تابســتان  در 
یک قدمی  در  نرســید، 
انتقال به مونزا قرار دارد. 

به گزارش ورزش ســه، تیم مونزا، جایی که پابلو ماری اسپانیایی 
در آن بــازی می کند و رئیس آن آدریانو گالیانی اســت، هافبک 
تهاجمی آرژانتینی را از ســکون ورزشی نجات خواهد داد؛ او که 
با آرژانتین ســال قبل قهرمان جهان شد، ۲ سال پیش به عنوان 
یک ســتاره از آتالانتا به سویا پیوســت، ولی در این باشگاه محو 
شــد و پس از قهرمانی در جام جهانــی قطر با آرژانتین، به طور 
کامل از برنامه های مندیلیبار خارج شد. پاپو با سابقه هفت فصل 
درخشــش در آتالانتا، در ماه ژوئن آخرین بــازی خود را با تیم 
ســویا انجام داد و یک ماه بعد قراردادش را فســخ کرد. پاپو که 
تقریباً نیمی از دســتمزد فصل جاری را به عنوان غرامت از سویا 
گرفته، برای این باشــگاه ۱0 گل به ثمر رساند و 6 پاس گل داد. 
او به عنــوان بازیکن آزاد با مونزا که پــس از مصدومیت جانلوکا 
کاپراری مجبور به خرید بازیکن شده، قرارداد امضا خواهد کرد؛ 
بنابراین گومز ۲ ســال پس از ترک آتالانتا به ایتالیا باز می گردد. 
انتظار می رود او در مونزا تست های پزشکی را پشت سر بگذارد و 

قرارداد جدید خود را امضا کند.

آرتتا و مسئله دروازه  بان  ها
نیمکت نشــین شــدن آرون رمزدیل به نفع داوید رایا آرسنال را 
با تنش هایی مواجه کرده اســت. ســؤال یک خبرنگار از میکل 
آرتتا در این باره او را ناراحت کرد تا شاهد سؤال و جوابی عجیب 
بین او و خبرنگار باشــیم. به گزارش ورزش سه، داوید رایا اخیراً 
جایگاه آرون رمزدیل به عنوان شماره یک آرسنال را غصب کرده 
و هواداران آرسنال به ۲ گروه هواداران رایا و دوست داران رمزدیل 
تقسیم شــده اند؛ با این حال رمزدیل روز چهارشــنبه در دیدار 
آرسنال در جام اتحادیه بار دیگر به ترکیب برگشت. عده زیادی 
از هواداران آرســنال که به رمزدیل علاقه مند هستند از تصمیم 
آرتتا برای نیمکت نشــین کردن او دل خوشی ندارند؛ این مسئله 
آرســنال را وارد تنش کرده و میکل آرتتا این تنش را احســاس 
می کند. شــاید به همین خاطر بود که در نشست خبری پیش 
از دیدار با بورنموث او از ســؤال یک خبرنگار درباره ۲ دروازه بان 
تیمش باعث شــد شــاهد جواب عجیب میکل آرتتا به خبرنگار 
باشــیم؛ خبرنگار از میکل سؤالی پرسید که از دید او طعنه آمیز 
بود. مشخص نیست اگر این خبرنگار سؤالش را ساده می پرسید 
آرتتا همین قدر ناراحت می شــد یا نه؛ این خبرنگار در نشســت 
خبری پرســید: »می توانم این را فرض کنم کــه فردا در دیدار 
مقابل بورنموث دروازه بانی از ابتدا درون دروازه آرسنال می ایستد 
که حرف اول نام خانوادگی اش آر اســت؟«. آرتتا که مشــخص 
بود این سؤال به او برخورده به خبرنگار گفت: 
»پسر، تو چه نابغه ای هستی! خوب شد یادم 
دادی، تــا آخر فصل هر کس این ســؤال را 
بپرســد همین طور جــواب می دهم؛ 
واقعاً ازت متشکرم«. این در حالی 
اســت که حداقل در ظاهر به 
نظر می رسد رمزدیل و رایا 
با هم مشــکلی ندارند. 
آرســنال  دیــدار  در 
صحنه ای  تاتنهــام  و 
توسط دوربین ها شکار 
شد که نشان می داد بعد 
از یک مهار توپ زیبا از رایا، 
آرون رمزدیل که روی نیمکت 
نشســته بود در حال تشویق 

او بود.

دوچرخه سوار افتخارآفرین شیراز در بازی های آسیایی:دوچرخه سوار افتخارآفرین شیراز در بازی های آسیایی:

 رؤیای بعدی حضور در میدان المپیک است رؤیای بعدی حضور در میدان المپیک است  
مادر فرانک پرتوآذر: دخترم با تمام وجود برای هدفش تلاش کردمادر فرانک پرتوآذر: دخترم با تمام وجود برای هدفش تلاش کرد

هفته ی دوم لیگ برتر هندبال بانوان ایران هفته ی دوم لیگ برتر هندبال بانوان ایران 

کار بزرگ نفت و گاز زاگرس جنوبی فارس در سنندجکار بزرگ نفت و گاز زاگرس جنوبی فارس در سنندج

یکــی از ابهامــات فهرســت تیم امیــد ایران 
در بازی هــای آســیایی هانگژو، عــدم حضور 
نماینده ای از باشــگاه سپاهان است. به گزارش 
فوتبال ۳60، مســئولان فدراسیون فوتبال در 
زمینه انتخاب سرمربی تیم امید تعلل زیادی را 
انجام دادند و همین مسئله باعث شد تا اسامی 
گزینه های مختلفی مطرح شود؛ از چهره هایی 

مانند مجتبی حســینی تا محرم نویدکیا، سعید دقیقی، رسول خطیبی و البته 
رضا عنایتی. در نهایت بعد از کش وقوس های فراوان و بررســی های انجام شده 
و البته نظر مســاعد امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی تیم ملی بزرگسالان، رضا 
عنایتی به عنوان ســرمربی جدید معرفی شــد، اما پیش از انتخاب او، فهرست 
بازیکنــان تیم امید برای حضور در بازی های آســیایی هانگژو به دبیرخانه این 

رقابت ها ارسال شد.
کمیته جوانان فدراسیون فوتبال تصمیم گرفت تا در غیاب کادرفنی تیم امید، 
این مســئولیت را برعهده بگیرد و بعد از بررســی های پرشمار، نام ۵0 بازیکن 
معرفی شد تا رضا عنایتی تنها از میان این بازیکنان بتواند فهرست موردنظر خود 
را انتخاب کند. عنایتی بعد از بررسی لیست ۵0 نفره به سراغ انتخاب ۲۳ بازیکن 
رفت که حالا از بازیکنان منتخب سرمربی تیم امید هم بخش مهمی از آنها برای 
مراحل پایانی بازی های آســیایی هانگژو در شرایط مسابقه قرار ندارند و همین 

مسئله باعث شده تا عنایتی چالش بزرگی را در مقابل خود ببیند.
*تصمیم کمیته جوانان علیه حضور ستارگان سپاهان در هانگژو!

عنایتــی در حالی فهرســت ۲۳ نفره خود را چینش کرد کــه یکی از مهم ترین 
ابهامات درباره فهرســت او، عدم حضور ۳ بازیکن ســپاهان اســت؛ آریا یوسفی، 
محمدجواد حســین نژاد و محمد قربانی. این ۳ بازیکن در اردوی قبلی تیم امید 
حضور داشتند و در رقابت های انتخابی مسابقات قهرمانی زیر ۲۳ سال آسیا برای 
تیم امید ایران به میدان رفتند، اما بعد از ناکامی شکل گرفته، آنها از اردوی تیم 
امید خارج شدند؛ آن هم در شرایطی که عملکرد فنی خوبی را از خود در تیم امید 

به جای گذاشتند.
ســرمربی تیم امید ایران در مصاحبه اخیر خود با تأیید این مســئله توضیح داد: 
»قبلًا لیست ۵0 نفره ای ارسال شده بود که پیش از حضور من در تیم امید بود؛ ما 
انتخاب های محدودی داشتیم. نزدیک به ۵0 سال است به المپیک نرفته ایم و ۲۲ 
سال است در آسیا مقامی کسب نکرده ایم. از طرفی، چون بازی ها در زمان فیفادی 
برگزار نمی شــود، ۱۲-۱0 بازیکن تاپ ما درگیر بازی های لیگ قهرمانان آســیا 
هســتند«. با توجه به توضیحات رضا عنایتی، آنچه مشخص است اینکه بازیکنان 

ســپاهان از ســوی کمیته جوانان فدراسیون 
فوتبال در لیست ۵0 نفره حضور پیدا نکرده اند 
و همین موضوع باعث شده تا آنها در بازی های 

آسیایی هانگژو غایب باشند!
*اوضاع بحرانی تیم امید در غیاب 6 ستاره
ســامان فلاح و علی رضا کوشــکی ۲ ســتاره 
مصدوم تیم امید ایران هستند؛ ۲ بازیکن حاضر 
در تیم گل گهر ســیرجان که در اردوی تیم امید آســیب دیده اند و در این باره 
گفته می شود که کوشکی تا پایان رقابت ها قادر به همراهی تیم امید نیست، اما 
در صورت رســیدن به مرحله نیمه نهایی، فلاح می تواند در فهرست تیم حضور 
پیدا کند. در کنــار این بازیکنان، 4 چهره دیگر هم قادر به حضور در مصاف با 
تیم امید هنگ کنگ نیستند تا از فهرست بازیکنان موردپسند رضا عنایتی، تنها 

۱7 نفر باقی بمانند!
یاسین سلمانی، محمد عمری و محمدمهدی احمدی به اردوی تیم پرسپولیس 
بازگشته اند و محمدرضا بردبار هم نتوانسته مجوز خروج از کشور دریافت کند تا 
از فهرست ۲۳ نفره، 6 بازیکن در حال حاضر امکان همراهی تیم امید را نداشته 
باشــند؛ جالب آنکه از ۱7 بازیکن دیگر هم ۳ نفر)حســین حسینی، علی رضا 
رضایی و سینا ســعیدی فر( دروازه بان هســتند تا برای مصاف پیش  رو با تیم 
امید هنگ کنگ در مرحله یک چهارم نهایی تنها ۱4 بازیکن در دســترس رضا 

عنایتی باشند!
رضا عنایتی با گلایه از این موضوع در صحبت های دیروز خود گفت: »سه بازیکن 
پرســپولیس هم متأسفانه از جمع ما جدا شــدند؛ صحبت هایمان را با آقای تاج 
انجام دادیم و نمی دانم چطور مسائل را بازگو کنم. ما توقع داشتیم وقتی بازیکن 
به اردوی ما می آید، تا آخر کار با ما بماند؛ من واقعاً ســورپرایز شــدم؛ نمی دانم 
چه اتفاقی افتاد؛ چرا ســه بازیکن باید برای بازی ساده ما بیایند و دوباره بروند؟ 
بازی های حساس ما الآن است؛ تمام تمرکز ما روی این بود که تیم ملی ما بعد از 

۲۱ سال جایگاه یا سکویی را داشته باشد«.

معمای غیبت ستاره های سپاهان در تیم امید

این لیست را عنایتی نبست!


